

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 金獎 Gold Award

酒店及康樂會所  
Hotels and Recreational Clubs



INTERCONTINENTAL  
HONG KONG

香港洲際酒店  
InterContinental Hong Kong

香港洲際酒店是全港首家及洲際集團旗下全球首家奪得EarthCheck鉑金級證書的酒店。酒店綠色環保小組積極執行一連串環保計劃，包括綠色採購、減少及回收廢物、實施多項節能方案等，環保成果獲得本地及國際的認同。

InterContinental Hong Kong is the first hotel in Hong Kong and first IHG property globally to achieve EarthCheck Platinum Certification. The Environmental Team of the Hotel proactively implemented a series of environmental programmes, including green purchasing, waste reduction and recycling and various energy saving solutions. The Hotel's environmental achievements have been recognised both locally and internationally.



在2018年成為全港首間於國際標準EarthCheck認證中獲得鉑金級證書的酒店，表揚酒店在推行環保措施方面的傑出表現。

Being the first hotel in Hong Kong to attain the international benchmark "EarthCheck Platinum Certification" in 2018 in recognition of its outstanding achievements in implementing environmental measures.



於2018年舉辦「社會認知日」，並邀請酒店的持份者、供應商、社區合作夥伴、客人及員工參加，並設有可持續海鮮、捐贈食物、綠色建築等不同環保主題的演講和宣傳攤位，以宣揚低碳及可持續生活模式。

Organising a "Social Awareness Day" in 2018 with the Hotel's stakeholders, vendors, community partners, guests and staff. There were speeches and promotional booths on different environmental topics such as sustainable seafood, food donation and green building to promote low-carbon and sustainable living.



在酒店廚房安裝食水淨化系統，取代瓶裝水機，以減少使用膠樽。

Installing water purification system in the Hotel's kitchen to replace the bottled water dispenser in order to reduce the consumption of plastic bottles.